



KENYATAAN RASMI

PEMAKLUMAN TARIKH KEMASUKAN PELAJAR BAHARU KE KAMPUS

Merujuk Kenyataan Media Kementerian Pengajian Tinggi (KPT) yang bertarikh 31 Januari 2021, Majlis Keselamatan Negara (MKN) telah membenarkan **pelajar berkeperluan** kembali ke kampus mulai **1 Mac 2021** bagi mengikuti Pengajaran dan Pembelajaran (PdP) di kampus secara dalam talian-PdPDT (*online*) dan membenarkan juga pelajar baharu semester 1 untuk memulakan sesi perkuliahan secara dalam talian di kampus.

Sehubungan dengan itu, semua pelajar baharu yang akan mendaftar ke kampus diwajibkan menjalani isolasi (pengasingan) di kamsis selama **sepuluh (10) hari**. Berikut adalah perkara **wajib** yang perlu pelajar-pelajar baharu lakukan sebelum melapor diri ke Politeknik Balik Pulau:

- 1) Pelajar diwajibkan untuk mengisi **Borang Pengisytiharan Kesihatan Politeknik Balik Pulau (PBU)** di <http://bit.ly/PBUHealthDeclaration> pada **26 Februari 2021**. Borang tersebut perlu dicetak dan diserahkan semasa hari pendaftaran.
- 2) Memuat turun surat panggilan lapor diri di <https://heppbu.com/suratlapordiri/> untuk dilampirkan bersama Permit Pergerakan Perintah Kawalan Pergerakan.

Untuk makluman para pelajar baharu, sepanjang tempoh isolasi tersebut, pelajar sama sekali **DILARANG** untuk keluar dan masuk dari kawasan kampus. Pelajar wajib mematuhi peraturan dan *SOP (Standard Operating Procedure)* yang dikeluarkan oleh Politeknik Balik Pulau. Pelajar juga dinasihatkan untuk membawa barang keperluan peribadi secukupnya sepanjang tempoh isolasi. Kafeteria dan koperasi akan dibuka dan penjualan makanan adalah secara bungkus sahaja dibenarkan.

Bagi sebarang maklumat lanjut, sila berhubung dengan Jabatan Hal Ehwal Pelajar, Politeknik Balik Pulau.

**JABATAN HAL EHWAL PELAJAR
POLITEKNIK BALIK PULAU
5 FEBRUARI 2021**

**TARIKH-TARIKH PENTING
KEMASUKAN PELAJAR BAHARU SEMESTER 1
SESI DISEMBER 2020**

BIL.	PERKARA	TARIKH
1	Lapor Diri SPMP	Sehingga 28 Februari 2021
2	Pengisian Borang Pengisytiharan Kesihatan Politeknik Balik Pulau (PBU)	26 Februari 2021
3	Lapor Diri di Politeknik Balik Pulau	1 Mac 2021
4	Isolasi (10 hari)	1 – 10 Mac 2021

- Untuk maklumat terkini, sila layari www.heppbu.com/pendaftaran